



澳洲建材卫浴 WaterMark 检测认证服务！



2019 佛山沃特加速推广澳洲 WATERMARK 的检测,认证服务! 为澳洲建材,卫浴买家提供便捷,实惠的技术咨询,产品检测和强制认证的一条龙服务;为广东省周边的生产厂家提供出口贸易的机会,并协助厂家制造符合目标国家要求的建材,卫浴产品;沃特整合多方渠道为本地企业提供便捷的定制化服务。

主要产品及标准列表如下,更多的产品,配件类别欢迎垂询。

序号	产品类别	澳洲标准	序号	产品类别	澳洲标准
1	水龙头	AN/NZS 3718	2	马桶	AS/NZ 1172.1/ 1172.2
3	洗手盆	AS 1730	4	花洒	AS 3662
5	座便器	AS 1172.1/ AS 1976	6	软管	AS/NZS 3499
7	铝塑复合管	AS 4176.2/3/8	8	PEX卡压式管	AS/ NZS 2537.2/3
9	PB管	AS/ NZS 2642.2	10	卫浴、五金件无毒检测	AS/NZS 4020
11	太阳能以及电热水器	AS 3498	12	按摩浴缸	WMTS 525
13	饮水机、净水器	AS/NZS 3497	14	温控水龙头	AS 4032.4
15	整体淋浴房	WMTS 050	16	下水、地漏	WMTS 040、AS 2887、AS 1589

另外,沃特检测集团和澳大利亚船级社DNV GL Australia一站式合作提供建筑建材的澳洲标准、澳洲建筑法规的产品认证包括:钢结构 AS/NZS4600、玻璃 AS/NZS 2208、门窗AS 204 7、幕墙 AS/NZS 4284、建筑构件耐火极限AS 1530.4、大尺寸防火AS 5113、家具、木板等各类建筑材料检测和认证。客户包括德国1st solar、日本林内RINNAI、韩国三星集团、中国陶瓷、北方瓷都、中国远大、意大利马贝MAPEI瓷砖等。





Australia WaterMark Testing & Certification!



In 2019, Foshan Waltek is newly increasing testing and certification service for Australia Watermark in following aspects: To Provide convenient service of consultation with affordable price, and testing and certification service for buyers in the market of Australian building material and sanitary product .To Increase opportunities for manufactures in Guangdong who export to Australia , and assist them meet the standard of building materials ,sanitary products in Australia.Customized service for local enterprise with Waltek Integration of resources. Please refer to the product and standard below. For more product and accessory, welcome to contact us for further communication.

NO.	Product	Australia Standard	NO.	Product	Australia Standard
1	Faucet	AN/NZS 3718	2	Closestool	AS/NZ 1172.1/ 1172.2
3	Sink	AS 1730	4	Shower	AS 3662
5	Perdestal Pan	AS 1172.1/ AS 1976	6	Hosepipe	AS/NZS 3499
7	Aluminium-Plastic Composite Tube	AS 4176.2/ 3/ 8	8	Pressurized PEX Tube	AS/ NZS 2537.2/ 3
9	PB Tube	AS/ NZS 2642.2	10	Non-Toxic Test For Bathroom and haedware	AS/NZS 4020
11	Solor Water Heater and Electronic Wanter Heater	AS 3498	12	Jacuzzi	WMTS 525
13	Water Dispenser / Water Purifier	AS/NZS 3497	14	Temperature- Controlles Faucet	AS 4032.4
15	Integral Shower Room	WMTS 050	16	Floor Drain	WMTS 040、 AS 2887、 AS 1589

Additionally,Waltek Testing Group and Australian Bureau of Shipping DNV GL Australia have a one-stop cooperation to provide certification service of Australian standards and codes for Australian building materials, including:Steel structure—AS/NZS 4600 , glass — AS/NZS 2208, door and window — AS 2047, screen wall—AS/NZS 4284 , building component fire endurance—AS 1530.4 , large-scale fireproof—AS 5113, furniture, wood and other building materials testing and certification.

Our customers include 1st solar in Germany,RINNAI in Japan,Samsung Group in South Korea,Chinese Ceramics,Northern Porcelain,China Yuanda, Italian Mabe MAPEI Tiles, etc.

